

《单词百科:comprising是什么意思?comprising怎么发音?comprising的解释和用法》

英语单词comprising是什么意思?comprising怎么读?comprising怎么发音?简答网为您整理了comprising的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



comprising怎么读

comprising的读音:[k ə m ' praɪz ɪ ŋ]

comprising的意思

1、v.包含(comprise的现在分词);包括;组成;构成;

comprising的近义词

1、**consist** v.由…组成;在于;

comprising的双语例句

1、 Provided are methods and systems for detecting a maturing arteriovenous fistula comprising a vein.

提供了用于探测包含静脉的、正在成熟的动静脉瘘的方法和系统.

2、 Appendiceal mucoceles are uncommon, comprising about 0.3 % of cases receiving appendectomy.

阑尾黏液囊肿是少见的疾病, 在所有阑尾切除术中约占0.3%.

3、 Type metal: The alloy for cast type, comprising lead, tin and antimony.

活字金属: 铸造活字的合金, 由铅, 锡和锑组成.

4、 Below the lithosphere is the rheosphere comprising partly fused peridotite.

岩石圈之下是由部分熔融的橄榄岩所组成的软流圈.

5、 The molecules comprising this particle are continuously changing.

组成该质点的分子是连续变化的.

6、 For a system comprising two or more objects, degrees of freedom are additive.

具有两个或更多个物体的系统, 自由度更多.

7、 In photography, the essential light sensitive coating on photographic film comprising gelatine and silver salts.

在照相技术中, 覆盖在照相底片上的由胶和银盐组成的感光物质.

8、 Comprising an automatic reset timercontrol device for easy operations.

具备定时自动归零装置, 操作方便.

9、 The service also includes a company-owned pool comprising security and high-security vehicles.

该服务还包括公司拥有的泳池, 包括安全性和高安全性的车辆.

10、 Leaflet: Folded printed sheet comprising only a few pages.

传单: 只有数版的折叠印刷品.

11、The land mass comprising the continents of Europe and Asia.

常见于欧亚大陆北部的陆栖小毒蛇.

12、The Legend of Zhang Baozai is a chamber opera comprising seven scenes.

《张保仔传奇》是一出原创的室外内歌剧,共有七段场景.

13、The invention discloses a slot device comprising a slot, an judging circuit and an alarming device.

本发明公开了一种插槽装置,具有插槽、判断电路与警示装置.

14、The properties of title adhesive comprising fully blocked isocyanate and polymer and additives was introduced.

介绍一种含全封闭异氰酸胶粘剂的性质.

15、The drift of DTG is the main error source of platform gyrocompass comprising it.

动力调谐陀螺仪的漂移误差是与其构成的平台罗经系统的主要误差源.

以上是简答网为您整理的comprising怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/comprising>